
Kodisjoen koulun yhteisöllisen oppilashuoltoryhmän kokous

Muistio (muistio kokouksesta laitetaan koulun verkkosivuille)

 Aika: pe 9.9.2016 klo 8.15

 Paikka: koulun opettajainhuone

 Läsnä: 

- Sanna Kaura, huoltajien edustaja

- Neea Kuusenmäki, oppilaskunnan edustaja

- Pasi Alonen, kuraattori

- Heli Savolainen, terveydenhoitaja

- Sirpa Lamminen, 1-2lk opettaja

- Anne Lähteenmäki, 3-4lk opettaja

- Hannamari Liipola, esikoulun opettaja (kokouksessa osan ajasta)

- Hannu Yli-Kauhaluoma, rehtori ja muistion laatija

Kokouksessa käsiteltiin seuraavia asioita:

1. Huoltajien ja oppilaiden edustajien kuuleminen

- Huoltajien Sanna Kaura toi jo viime vuoden kokouksessa esille huolen oppilaiden 
Whatsapp – kännykkäsovelluksen käytöstä. Keskusteltiin asiasta ja todettiin, että 
sinänsä sovellus on ok (vaikka ohjatusti opetustyön tukena), mutta samalla se antaa 
mahdollisuuden ainakin periaatteessa mm. kiusaamiseen tai muuten ikävien viestien 
lähettämiseen. Sovelluksen käyttöehdoissa ikärajaksi määritellään 16 vuotta, mutta se 
ei ryhmän käsityksen mukaan ole mikään viranomaismääräys. Näin ollen katsottiin, 
että sovelluksen asentaminen alaikäisen oppilaan älypuhelimeen ja sen käyttö on 
huoltajien vastuulla.

- Keskusteltiin myös internetin ja mm. somen käytöstä ylipäätään, ja päätteeksi 
päätettiin kirjata ryhmän suositus: 
Yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä toivoo, että huoltajat valvovat ja kiinnittävät 
huomiota oppilaiden internetin ja erilaisten mobiililaitteiden sovellusten, kuten em. 



whatsapp yms. käyttöön. Katsottiin myös, että ainakin arkisin em. laitteiden käyttö olisi
hyvä lopettaa iltasin klo 21 ja pistää laitteet kiinni. Koulussa internetin käyttöä eri 
muodoissa valvotaan ja ohjataan. Kännykkää pidetään äänettömänä repussa 
koulupäivien aikana, ja sitä saa käyttää vain opettajan luvalla.

- Sirpa Lamminen ja Neea Kuusenmäki kertoivat, että luokkien 1-6 joukosta on valittu 
Neea Kuusenmäki ja Kaisa Pärkö oppilaskunnan vetokaksikoksi, ja he järjestävät 
oppilaskuntatoimintaa Sirpa Lammisen ohjauksessa esim. ”agenttitoimintaa” yms.

2. Järjestyssääntöjen tarkistaminen/päivitys

- Todettiin, että koulun nykyiset säännöt vuodelta 2009 vaativat päivittämistä. Rehtori oli
tehnyt ehdotuksen sääntöjen päivitykseksi OPH:n ohjeiden pohjalta, ja niiden pohjalta 
keskusteltiin sääntömuutoksista ja tarkennuksista. Ajanpuutteen vuoksi asia päätettiin 
siirtää seuraavaan kokoukseen, mutta joitain huomioita ryhmä teki:

i.a. Välituntialue piirretään selkeään kartan muotoon, ja laitetaan esille 
sopivaan/sopiviin paikkoihin

i.b. Silontien liittymä todettiin ongelmalliseksi ja vaaralliseksi esim. 
välituntien palloleikkien vuoksi. Ryhmä katsoi, että liittymään pitää 
saada portti, jota pidetään kiinni koulupäivien aikana. Aita vaatisi myös 
jatkoa nurmialueelle lämpölaitoksen suuntaan. Oppilasmäärän kasvu 
lähivuosina lisää osaltaan portin tarvetta.

i.c. Sanna Kaura kertoi, että nykyisen liittymän vieressä sijaitsema 
syreenipuska haittaa näkyvyyttä. 
Em. kohdat a ja b viedään tiedoksi talotoimelle.

i.d. Keskustelimme myös ruoka-auton ajosta välituntialueelle. Ratkaisua 
asiaan ei keksitty toistaiseksi.

i.e. Maininnat käytössä olevista kurinpitotoimista päätettiin liittää 
järjestyssääntöihin.

3. Muut esille tulevat asiat

- muita asioita ei tullut esille

4. Seuraavasta kokouksesta sopiminen

- päätettiin pitää seuraava kokous perjantaina 14.10.16 klo 8-9 Kodisjoen koululla



5. Kokouksen päättäminen
- päätettiin kokous klo 9.05


